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مدیرکل حفاظت محیط  زیست        
استان قزوین:

تحقق ۶۰ درصد اعتبارات زیست 
محیطی سفر رییس جمهور به قزوین

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قزوین 
گفت: در سفر شهید رییسی به قزوین ۱۶ میلیارد 
تومان تسهیلات به این سازمان اختصاص یافت 

که تا امروز ۶۰ درصد آن جذب شده است.
که  خبری  نشست  در  خضیر  سعیده 
کل  اداره  جلسات  سالن  در  سه شنبه  ظهر 
اظهار  شد  برگزار  قزوین  استان  محیط زیست 
کرد: بر طبق قانون برای انجام هرگونه پروژه های 
پیوست های  است  لازم  مواصلاتی  و  عمرانی 
محیط زیستی کسب شود اما در راه مواصلاتی 
قزوین-الموت-تنکابن این پیوست ها کسب نشده 
راه  این  بوده؛  ما  روی  پیش  چالش  همواره  و 
پیوست زیست محیطی نداشت و گرچه پیوست 
محیط زیستی گزارش ارزیابی را دارد اما هرگز به 
تأیید سازمان ما نرسیده است. مدیرکل حفاظت 
محیط زیست استان قزوین ادامه داد: با توجه 
به اینکه پیوست محیط زیستی برای این پروژه 
کسب نشد ما یک سری شروط برای این طرح 
مطرح کردیم و با پیگیری های بسیاری یکی از 
شروط ما که تأسیس پایشگاه برای هر قطعه از 
این مسیر بوده عملی شده و امروز برای قطعه 
اول آن پایشگاه تعریف شده است و به وسیله آن 
می توانیم امنیت منطقه که تا حدودی کاهش 
یافته را تأمین کنیم. خضیر در خصوص آلودگی 
حوا به واسطه مازوت سوزی نیروگاه شهید رجایی 
بیان کرد: در حال حاضر نیروگاه، مازوت سوزی 
بیشتر از حد مجاز داشته است که با توجه به 
مصوبه شورای عالی امنیت ملی باید به میزانی 
که سال گذشته مازوت سوزی داشته این ماده را 
بسوزاند و قرار است نیروگاه ظرف مدت ۲ هفته 
گاز مصرفی خود را تأمین کند. وی بیان کرد: با 
توجه به صنعتی بودن استان و محدود بودن 
ظرفیت سایت پسماند صنعتی در البرز در حال 
حاضر مکان یابی برای سایت پسماند صنعتی 
دوم استان انجام داده شده است اما تأسیس آن 
کار زمانبری است، در عین حال استان قزوین در 
جایگاه اول تصفیه روغن در کشور قرار دارد که 
یک موضوع آلوده کننده بسیار قوی است و امروز 
با توجه به میزان فعالیت در این زمینه به یک 
چالش در بخش بویین زهرا بدل شده است و از 
سال ۱۴۰۱ هیچ واحد جدیدی در استان قزوین 
اجازه فعالیت در این زمینه را ندارد. وی عنوان 
البرز حدود ۴  به مسئله سایت  توجه  با  کرد: 
هکتار از ظرفیت سایت پاکسار به سایت البرز 
اختصاص یافته و به حجم این سایت ۲۵۰ تن 
دیگر اضافه شده است. وقتی جمعیت افزایش 
پسماندهای  چیزی  ما  زندگی  خروجی  میابد 
بیشتری را ایجاد می کند و ما مجبور به افزایش 
ظرفیت هستیم. خضیر مطرح کرد: استان قزوین 
پسماند  مدیریت  زمینه  در  پیشرو  استان  یک 
است و یک سایت متمرکز دارد که پیش بینی 
شده همه پسماندها وارد آن شود، خط پردازش 
این سایت کار می کند و قرار است لندفیلد شیرابه 
در این سایت احداث شود. این مسوول با اشاره 
به دشت الله آباد و تالاب فصلی آن گفت: یکی 
از عوامل اصلی و تأثیرگذار بیابانی شدن دشت 
الله آباد ورود بی رویه دام بزرگ در این منطقه 
بوده است که ورود بیشتر این نوع از دام را در 
این منطقه محدود و ممنوع کرده ایم. از سوی 
پساب  آب های  که  بود  بینی شده  پیش  دیگر 
تصفیه شده به این دشت وارد شوند و تا زمانی 
که به طور استاندارد آب ها تصفیه نشوند ما اجازه 
ورود این نوع آب ها را به تالاب الله آباد نخواهیم 
استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل  داد. 
قزوین با بیان این موضوع که در استان قزوین 
۳ منطقه حفاظت شده الموت طارم و باشکل 
وجود دارد عنوان کرد: تعداد وحوش را در زمان 
هر دهه بررسی می کنند و در دهه اخیر میزان 
رشد وحوش ما در مناطق مختلفمان رو به رشد 
بوده است. وی اضافه کرد: مسئله فرهنگ سازی 
آموزش های  ما  و  ما مسئله مهمی است  برای 
محیط زیستی را به طور مستمر ادامه می دهیم 
با این حال باور داریم که اخلاق محیط زیستی 
ارگان ها  همه  باید  و  نیفتاده  جا  ما  کشور  در 
در این زمینه فعالیت کنند، از سویی فعالیت 
سمن ها در کنار فعالیت های زیست مهمی حائز 
اهمیت است و در این زمینه ۲۷ سمن در حوزه 
فعالیت های محیط زیستی ثبت شده که از این 
تعداد ۱۲ سمن فعال داریم و ۲ سمن جدید نیز 

امسال اضافه شده اند.
خضیر با اشاره به مصوبات صفر شهید رییسی 
رییس جمهور  عنوان کرد: در سفر  قزوین  به 
مبلغ ۱۶۰ میلیارد ریال به این سازمان تخصیص 
داده شد که بنا بود در جهت تکمیل ساختمان 
اداری و پایش تجهیزات سازمان صرف شود و تا 
امروز ۶۰ درصد از این بودجه جذب شده است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
مرکزی:

کنترل رواناب ها و بیابانزدایی 
نیازمند اعتبار ویژه است

استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
برای  ویژه ای  اعتبارات  باید  گفت:  مرکزی 
تا  کند  پیدا  اختصاص  آبخیزداری  پروژه های 

رواناب ها کنترل شده و نفوذ داده شود.
بازدید  حاشیه  در  محمدی  عبدالحسین 
و  بادامک  گونه  جنگل کاری  طرح های  از 
آباد  جمال  روستای  محدوده  کنترل رواناب در 
شهرستان محلات، اظهار کرد: در استان مرکزی 
طبیعی  منابع  اراضی  هکتار  میلیون   ۲ حدود 
مبارزه  روز جهانی  مناسبت  به  که  دارد  وجود 
هدف  با  مختلفی  طرح های  بیابان زدایی،  با 
مقابله با بیابان زدایی در سطح استان مرکزی به 

بهره برداری خواهد رسید.
وی ادامه داد: استان مرکزی یکی از ۲۲ استان 
کشور است که اراضی بیابانی در آن واقع شده و 
۴۹۰ هزار هکتار اراضی بیابانی در آن وجود دارد 
و بیشترین اراضی بیابانی در زرندیه و کمترین آن 

در شهرستان خنداب واقع است.
هزار   ۳۸ محلات  شهرستان  در  افزود:  وی 
هرساله  که  دارد  وجود  بیابانی  اراضی  هکتار 
پروژه های ویژه ای برای کنترل، پایش، اصلاح و 
احیای این مناطق در شهرستان های استان اجرا 
می شود و در صورت عدم کنترل و پایش، این 
محل ها به کانون تولید ریزگردها می شود که به 

شهرها و روستاها آسیب وارد می کند.
استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
مرکزی با اشاره به کنترل و پایش تمام اراضی 
هر  گفت:  مرکزی،  استان  سطح  در  بیابانی 
باشد،  پوشش  اصلاح  نیازمند  که  نقطه ای 
اراضی  کنترل  هدف  با  بیابان زدایی  پروژه های 
بیابانی و هدایت به مراتع مطلوب، اجرا خواهد 
شد تا علاوه بر جلوگیری از ایجاد بیابان، دامداران 
شوند.  بهره مند  آن  مزایای  از  نیز  مناطق  این 
اینگونه پروژه ها را مشارکت و  وی شرط اصلی 
همراهی مردم دانست و ادامه داد: امیدواریم با 
کمک و همراهی مردم بتوان تمام اراضی بیابانی 
استان مرکزی را کنترل کرده و با کاهش آنها، 
به سمت مراتع درجه ۳، ۲ و ۱ پیش برویم و با 
تعامل و همکاری مسئوولان و تخصیص اعتبار 
لازم می توان پروژه ها را به شکل مطلوب انجام 
داد. وی افزود: بر اساس پایش های موجود در 
شهرستان زرندیه با وجود کنترل و مراقبت، به 
کاهش  و  زیرزمینی  آب  سفره های  افت  دلیل 
رطوبت زمین، در معرض خطر بیشتر قرار دارد.

محمدی تصریح کرد: اعتبارات موجود با میزان 
اراضی بیابان زدایی همخوانی ندارد که امیدواریم 
با نگاه ویژه و تخصیص اعتبارات لازم، پروژه های 

بیشتری در این حوزه اجرایی شود.

مدیرعامل آب و فاضلاب مازندران:
نیاز آبی مازندران بیش از ۱۵ هزار 

لیتر در ثانیه است
آبی  نیاز  مازندران  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل 
استان را بیش از ۱۵ هزار لیتر در ثانیه ذکر کرد 
و گفت: برای تامین هزار و ۳۰۰ لیتر آب درثانیه 

دغدغه داریم.
بهزاد برارزاده در گفتگو با خبرنگاران با اشاره به 
اینکه آب شرب مردم استان از طریق ۷۴۱ حلقه 
چاه تأمین می شود، گفت: ۲۴۶ هزار کیلومتر 

خط انتقال در استان ایجاد شده است.
وی با بیان این که ۳۷ هزار و ۷۰۰ فقره انشعاب 
سال گذشته به مشترکان داده شده است، گفت: 
برای جبران تنش آبی در استان در حال حاضر 
هفت هزار میلیارد ریال اعتبار ر نظر گرفته شد و 

پروژه هایی در دست اجرا است.
وی با بیان اینکه طرح ملی آبرسانی روستایی 
در استان در حال اجرا است گفت در فاز اول 
۱۹ مجتمع در قالب ۱۲۸ روستا در دست اجرا 
است همچنین در فاز دوم برای آبرسانی به ۶۰۰ 

روستا رنامه ریزی شده است.
برازاده بهره مندی از ظرفیت خیرین را از دیگر 
برنامه ها برشمرد و گفت: اجرای ۲۴۱ کیلومتر 
لوله گذاری برای آبرسانی به روستاها از برنامه ها 
فاضلاب ۱۸  بخش  در  گفت:  وی  است.  بوده 
شهر و یک روستا در مازندران از طرح های آب 
و فاضلاب بهره مند هستند و۴۴۳ هزار نفر از 
جمعیت استان را شامل می شوند در حال حاضر 

۶ تصفیه خانه فاضلاب در مدار قرار دارد.
مدیرعامل آب و فاضلاب مازندران یکی دیگر 
از برنامه های توسعه شرکت در بخش فاضلاب 
را توجه به حفظ محیط زیست و ارتقای سلامت 
دو  در  این شرکت  گفت:  و  کرد  بیان  عمومی 
روستای جویبار و ساری طرح های فاضلاب را در 

دست اجرا دارد.

حجت الاسلام سعید شهواری در بازدید از دادسرای 
خرم آباد ضمن تبریک هفته قوه قضائیه باتوجه به در 
پیشرو بودن آن در جلسه با قضات دادسرای خرم آباد 
با تقدیر و تشکر از زحمات و تلاش های آنان که با 
وجود همه مشکلات و کاستی ها موفقیت های خوبی 
کسب کردند، اظهار داشت: زحمات همکاران ما در 
دادگستری  بخش های  سایر  و  خرم آباد  دادسرای 
لرستان جزو ده  دادگستری  شد  باعث  استان 
همه  از  که  شود  ارزیابی  کشور  برتر  دادگستری 

همکاران تقدیر و تشکر می کنم.
وی با اشاره به اینکه این بازدید به جهت حضور در 
میان همکاران و دیدار و قدردانی از آنها انجام گرفته 
این جلسه شنیدن  اظهار کرد: هدف دیگر  است، 
تلاش  و  است  همکاران  دل های  درد  و  سخنان 
می کنیم آنچه را که مقدور است حل کنیم و همچنین 
سند تحول و برنامه عملیاتی را برای همکاران تبیین 
بر  تأکید  با  لرستان  قضائی  شورای  رئیس  کنیم. 
توسط  تحول  سند  اجرایی کردن  و  دقیق  مطالعه 
آنچه  افزود:  قضات،  و  قضائی  حوزه های  مدیران 
که در سند تحول دوم برای ما اهمیت ویژه ای دارد 
فصل دوم آن است و بایستی در فضای سند تحول 
قرار بگیریم، سند تحول همان هفت مأموریت قوه 
قضائیه است که در قوانین آمده و ما هر روز با آن 
سروکار داریم فقط به جهت متوازن پیش رفتن این 
اهداف و مأموریت ها سند تحول و در ذیل آن برنامه 

عملیاتی تدوین شده است.
برنامه  اینکه  به  اشاره  با  شهواری  حجت الاسلام 
که  است  تحول  سند  اجرایی کردن  شیوه  عملیاتی 
دارای ۸ هدف و ۲۱۹ اقدام است، بیان کرد: عصاره 
همه  ارزیابی  ملاک  که  عملیاتی  برنامه  و خلاصه 
و  دادگستری ها  که  ما شاخص های ۲۵ گانه است 

قضات براین اساس ارزیابی و ارتقا داده می شوند.
وی میزان کاهش پرونده های معوق و مسن در 
دادسرای مرکز استان را ۱۰ و نیم درصد برشمرد و 
افزود: بایستی ورودی های پرونده به دادسرا را کنترل 
کرده و آنها را کاهش بدهیم و با شناسایی بزنگاه های 
تولید پرونده مانند تبصره ۲ ماده ۱۰، قانون توزیع 
عادلانه آب، قانون حفظ اراضی ملی و منابع طبیعی 
و … از ورود پرونده به دستگاه در استان جلوگیری 
به عمل آوریم. رئیس کل دادگستری لرستان، عنوان 
کرد: سامانه های الکترونیکی و امکانات نوین طراحی 
شده در قوه برای تسریع و تسهیل و بهینه سازی 
دادرسی عادلانه بوده که باید مورداستفاده درست 

همه قضات قرار گیرد.
اینکه  به  اشاره  با  شهواری  حجت الاسلام 
مجازات های جایگزین حبس یکی از شاخص هایی 
است که قضات دررابطه با آن ارزیابی می شوند و در 
ارتقای جایگاه دادگستری استان تأثیر بسزایی دارد 
که بایستی در دستور کار جدی قرار گیرد، تصریح 

کرد: تأکید ما بر این است که برای جرایم خشن و 
مجازات های  از  عمومی  آرامش  و  نظم  برهم زننده 
شود. استفاده  تکمیلی  مجازات های  و   بازدارنده 

وی فلسفه مجازات های جایگزین حبس را اصلاح 
آسیب های  و  کیفری  جمعیت  کاهش  و  مجرم 
در  افزود:  و  دانست  خانواده اش  و  او  متوجه 
جایگزین  مجازات های  شدن  هدفمند  راستای 
همه  به  که  شده  تعریف  پروژه  پنج  حبس 
 حوزه های قضائی جهت استفاده ابلاغ خواهد شد.
اینکه  بر  تأکید  با  لرستان  دادگستری  رئیس کل 
شورای  به  بایستی  همچنان  تصادفات  پرونده های 
کاهش  سبب  که  چرا  شوند  ارجاع  اختلاف  حل 
افزایش  و  ارباب رجوع  رضایتمندی  پرونده،  ورودی 
صلح و سازش شده، بیان داشت: انتخاب کارشناس 
قرار  جدی  کار  دستور  در  بایستی  قرعه کشی  با 
و  کرده  جلوگیری  شائبه  بروز  از  که  چرا  گرفته 
می شود. کارشناسی  به  ارجاع  در  عدالت   سبب 
ابلاغ  میزان  افزایش  بر  شهواری  حجت الاسلام 
الکترونیک تأکید داشت و بیان کرد: ارتقای همکاران 
بر اساس شاخص های ۲۵ گانه صورت می گیرد لذا 

بایستی بر گردش پرونده ها نظارت ویژه داشت چرا که 
گردش غیرمجاز پرونده ها به معنای آمارسازی است.
تیراندازی  و  سرقت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
می برد،  بین  از  را  جامعه  در  امنیت  احساس 
که  کسانی  و  سارقین  با  بایستی  داشت:  تأکید 
شده  برخورد  سخت گیرانه  می کنند  تیراندازی 
و  شده  لحاظ  آنها  برای  بازدارنده  مجازات های  و 
نمود. استفاده  تکمیلی  مجازات های  از   همچنین 
رئیس شورای قضائی لرستان با اشاره به اینکه بعد 
از هفته قوه قضائیه به سمت فعال شدن دادگاه های 
صلح پیش خواهیم رفت، بیان داشت: استفاده از 
ظرفیت ملاقات الکترونیک در کنار حضور در زندان 
می تواند به حل مسائل و مشکلات زندانیان کمک 
ویژه ای  توجه  آن  به  قضات  باید  که  بکند  شایانی 

داشته باشند.
حجت الاسلام شهواری با اشاره به اینکه نگاه ما 
به همکاران صیانتی و با عنوان سرمایه ای ارزشمند 
بر قرارهای  بایستی  اظهار کرد: دادستان ها  است، 
منتهی به بازداشت نظارت ویژه ای داشته و کاهش 

آن را در دستور کار قرار دهند.

وی بر کاهش زمان ترتیب اثر به لوایح و صدور 
گواهی عدم سوءپیشینه تأکید کرد و افزود: دادرسی 
جلوگیری  تردد  از  که  است  خوبی  ظرفیت  آنلاین 
الکترونیک  دادرسی  همچنین  و  عمل آورده  به 
امکان فراهم شده ای است که از آسیب های انتقال 
می آورد. عمل  به  جلوگیری  محاکم  به   زندانی 
اینکه  بر  تأکید  با  لرستان  دادگستری  رئیس کل 
قرارهای تأمین بایستی در سامانه الکترونیک صادر 
شود تا از بروز اختلاف آماری جلوگیری شود، گفت: 
الکترونیک  به صورت  بایستی  آگهی ها  و  مزایده ها 
برگزار شده تا ضمن تسریع در روند پرونده از بروز 

شائبه جلوگیری به عمل بیاید.
حجت الاسلام شهواری با اشاره به اینکه خروجی 
تمام عملکرد و برنامه های ما باید تکریم و رضایتمندی 
ارباب رجوع باشد، افزود: دستگاه قضا آخرین ملجأ و 
مشکلات  و  درد  با  مردم  و  است  مردم  پناهگاه 
به جای  را  خود  باید  که  می کنند  مراجعه  ما  به 
مراجعه کنندگان بگذاریم و آنها را از خانواده خود 
بدانیم و با آنها با سعه صدر به گونه ای برخورد کنیم 

که اقناع شوند.

رئیس کل دادگستری لرستان تأکید کرد

وم برخورد سخت گیرانه با سرقت ها و تیراندازی ها در لرستان لز
رئیس کل دادگستری لرستان بر لزوم برخورد سخت گیرانه با سرقت ها و تیراندازی ها از سوی دستگاه قضائی این استان تأکید کرد.

زحمات 
همکاران ما 

در دادسرای 
خرم آباد 

و سایر 
بخش های 

دادگستری 
استان 

باعث شد 
دادگستری 

لرستان  جزو  
ده  دادگستری  

برتر کشور 
ارزیابی شود

در  برق  مصرف  گفت:  هرمزگان  برق  نیروی  توزیع  مدیرعامل 
هرمزگان قبل از ورود به تابستان شاخص پیک مصرف تابستان سال 

گذشته را شکست و از ۲۶۷۷ مگاوات در خرداد ماه عبور کرد.
  محمد کریمی اظهار کرد: دولت سیزدهم در ۲ سال و نیم گذشته 
با عزم و اراده رئیس جمهور شهید اقداماتی را به منظور رفع نا ترازی 

انجام داده است اما زمان می برد که این چالش رفع شود.
مدیرعامل توزیع نیروی برق هرمزگان اضافه کرد: در سال ۱۴۰۰ 
و در سال های قبل از آن مردم در اقصی نقاط کشور و در گوشه 
گوشه استان هرمزگان خاموشی هایی را شاهد بودند ولی سناریوی 
تدوین شده در دولت سیزدهم و عزم و روحیه جهادی وزارت نیرو 

موجب شد تابستان سال ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ نا ترازی تولید توسط مردم 
مدیریت شود و مردم در بخش خانگی شاهد خاموشی های سنوات 

قبل نباشند.
کریمی با اشاره به پیک بار سال گذشته هرمزگان که با مصرف 
۲۷۱۲ مگاوات در تاریخ ۲۳ مرداد رخ داده بود گفت: پیش بینی 
پیک مصرف برق در سال جاری این است که در مرداد ماه پیک 
مصرف محقق شود که با ۸ درصد افزایش نسبت به سال گذشته 
روبرو خواهد بود و رسیدن به عدد ۲۹۳۰ مگاوات در مرداد ماه دور 

از انتظار نیست.
مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق استان هرمزگان با بیان اینکه 

پیک بار توزیع هرمزگان در ۲۶ خرداد سال جاری از ۲۶۷۷ مگاوات 
عبور کرد گفت: این در حالیست که سال قبل در چنین روزی اوج 
مصرف خرداد ماه ۲۴۵۷ مگاوات بود بنابراین شهروندان و مشترکان 
باید بدانند که این ارقام مصرف در دمای هوا ۳۸ تا ۲۹ درجه خرداد 
ماه رخ داد و با گرم تر شدن هوا در تیر ماه قطعاً مصرف برق افزایش 
بیشتری خواهد داشت و لازم است صرفه جویی بیشتری صورت 
گیرد. وی اضافه کرد: ما انتظار نداشتیم در خرداد ماه از پیک و 
نقطه اوج مصرف برق سال گذشته عبور کنیم، در خرداد ماه امسال 
بار مصرف برق استان هرمزگان به علت افزایش دما به ۲۷۵۰ مگاوات 
رسید، معمولاً هر سال بین ۵ تا ۸ درصد افزایش بار مصرفی برق 
داریم، اما امسال این انتظار بسیار پیش از موعد فرا رسید. از این رو 
انتظار است شهروندان با صرفه جویی بیشتر و مصرف بهینه کمک 
کنند تا بیش از این مصرف بار و شبکه برق استان فزونی نیابد تا 
بتوانیم بدون دغدغه و بدون اعمال برنامه های خاموشی از تابستان 

پیش رو عبور کنیم.
مدیرعامل توزیع نیروی برق هرمزگان گفت: وزارت نیرو در دولت 
سیزدهم افزایش ۳۵ هزار مگاواتی زیرساخت های نیروگاهی و تولید 
برق و همچنین مدیریت مصرف را به عنوان ۲رویکرد و سیاست 
اساسی برای پشت سر گذاشتن این نا ترازی در دستور کار خود قرار 
داده است. وی افزود: معمولاً با آغاز فصل گرما و شروع دوران پیک 
تجهیزات سرمایشی که باری حدود ۴۰ درصدی را در کشور و در 
هرمزگان حدود ۶۰ درصدی به شبکه سراسری برق تحمیل می کنند 
به مدار می آیند، لذا وزارت نیرو و شرکت توانیر باید برای این افزایش 

چاره ای بیاندیشد.
مدیرعامل توزیع نیروی برق هرمزگان گفت: بر همین اساس وزارت 
نیرو در دولت سیزدهم افزایش ۳۵ هزار مگاواتی زیرساخت های 
نیروگاهی و تولید برق و همچنین مدیریت مصرف را در دستورکار 
خود قرار داد؛ انجام این اقدامات موجب شد در تابستان ۲ سال 
گذشته هیچ خاموشی بروز نکند و این خدمتی ماندگار از آیت الله 

ابراهیم رئیسی رئیس جمهور شهید بود.

مصرف برق هرمزگان شاخص پیک مصرف تابستان سال گذشته را شکست

استاندار زنجان:
تولید بهره ورانه ضرورت اصلی کشور است

استاندار زنجان گفت: تولید بهره ورانه ضرورت اصلی کشور است و باید به این سمت حرکت کنیم و حمایت ها هم باید با این رویکرد 
باشد. محسن افشارچی در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان زنجان با اشاره به محدودیت های موجود در کشور 

برای پیشبرد امور گفت: بخشی نگری دستگاه های حاکمیتی از جمله مشکلات اذیت کننده و بازدارنده است.
وی افزود: این محدودیت ها عوامل و ابعاد مختلفی دارد که ممکن است خارجی و یا ساختاری باشند اما برآیند آن بخشی نگری 
دستگاه های حاکمیتی است به طوری که جهت تحقق کنترل قیمت ارز و کاهش تورم منجر به ضربه خوردن تولید و صادرات 
می شوند. استاندار زنجان قوانین خلق الساعه را از دیگر مشکلات دانست و گفت: در کشورهایی مانند چین به راحتی قانون 

تدوین نمی شود چرا که این اقدام عارضه های خاص خود را در پی خواهد داشت که رفع آنها نیز بسیار زمان بر است.
وی با تاکید بر اینکه همه متوجه ضرورت رفع تعهد ارزی شده اند، تصریح کرد: اوضاع که آرام شود می توان نسبت به پیگیری 
امور اقدام کرد. استاندار زنجان با بیان اینکه تأمین سرمایه در گردش با توجه به تورم موجود باید مدنظر بانک ها قرار گیرد، ادامه داد: 
ما در مصرف انرژی واقعاً غیر بهره ور هستیم و نیاز است که اصلاح شود. افشارچی با تاکید بر اینکه باید بر اساس الگوهای موفق در دنیا، 
مسائل و مباحث مختلف اقتصادی و زنجیره های تولید را با هم آشتی دهیم، افزود: ارتباط بهره وری، محیط زیست و همچنین دیگر مسائل باید به طور صحیح و 
مستمر برقرار باشد. رئیس اتاق بازرگانی زنجان گفت: تعداد صادرکنندگان استان حدود ۲۰۰ نفر است و ۹۰ درصد صادرات استان توسط ۱۰۰ نفر از صادرکنندگان 
انجام می شود. صمد یوسفی اصل با تاکید بر اینکه دیدگاه و نقطه نظرات اغلب صادرکنندگان استان در خصوص موانع صادراتی قبلاً اخذ شده، افزود؛ حدود ۱۴ 
مورد از مشکلات حوزه صادرات احصا شده که در میان آنها، مباحث ارزی، مهمترین عامل بازدارنده این فرآیند است. وی به مشکلات موجود در عرضه کالاهای 
ایرانی در کشور عراق و سوریه و تمایل موجود در این کشورها برای کالاهای دیگر کشورها اشاره و تصریح کرد: با وجود اینکه عراق یکی از مقاصد مهم صادراتی 
ایران است و سابقه تجارت طولانی با این کشور را داشته ایم اما در حال حاضر به نظر می رسد نام ایران در حال حذف شدن از بازار عراق است. یوسفی اصل با 
تاکید بر اینکه متأسفانه پیچیدگی ها و مشکلات ارزی بسیار است، افزود؛ صادرکنندگان در حال ارزآوری و پویا نگاه داشتن چرخه تولید و تجارت کشور هستند اما 
شیوه برخورد و مواجهه با آنها در ابعاد مختلف مناسب نیست. وی در همین راستا ادامه داد؛ رویکردها و شرایط، بایستی موجب تسهیل و تسریع امور صادرات 
گردد در حالی که با سامانه ای کردن این فرآیند نه تنها شاهد تغییری مثبت نبوده ایم بلکه فعالان این حوزه با معضل جدیدی مواجه شده اند طوری که حتی باعث 
کاهش ۳۰ درصدی صادرات نیز شده است. رئیس اتاق بازرگانی زنجان به بسته بودن فضای فعالیت بانک مرکزی اشاره و خاطر نشان کرد با شرایط موجود، 

مقوله ی واردات مواد اولیه و ماشین آلات نیز به شدت با مشکل مواجه است و بانک مرکزی در ایجاد این بحران نقش مهمی دارد.

استاندار البرز:
نصب و راه اندازی زباله سوز برای البرز ضرورت دارد

استاندار البرز به ضرورت راه اندازی زباله سوز اشاره کرد و گفت: در این راستا باید شوراهای اسلامی شهر در استان نهایت همراهی 
را داشته باشند. مجتبی عبداللهی در نشست با اعضای شوراهای اسلامی شهرستان کرج که در سالن جلسات حوزه استاندار برگزار 
شد، با گرامیداشت یاد و خاطره رئیس جمهور شهید و همراهان شهیدشان و تبریک اعیاد، افزود: موضوعات و دغدغه هایی که 

مطرح شد بسیار حائز اهمیت هستند و باید طی جلسات و پیگیری های مستمر، برای رسیدگی به آنها اقدام شود.
وی ادامه داد: شوراهای اسلامی شهر دارای اختیارات گسترده ای هستند و با توجه به اینکه چند دهه از عمر تشکیل شوراها 
گذشته دارای تجربه و اشراف کافی هستند. عبداللهی گفت: بنابراین باید از تجارب ادوار مختلف و همچنین خردجمعی و 
اختیارات قانونی، نهایت بهره برداری را داشته و در جهت آبادانی و توسعه شهرها اقدام کنند. وی افزود: شوراها بالاترین مرجع 
تصمیم گیری شهری محسوب می شود و از بطن جامعه و مردم برای تصمیم سازی به وجود آمده اند. استاندار البرز گفت: 
شوراهای اسلامی شهر در استان باید با اقدامات و برنامه ریزی های دقیق و عملیاتی، اعتماد و امید مردم را احیا کنند. وی افزود: 
شوراها نقش ریش سفید و شیوخیت را در شهر ایفا کنند و به گونه ای اقدام کنند که مردم جذب و همراه شود. عبداللهی گفت: شوراهای 
اسلامی و شهرداری ها باید در راستای ارتقا زیرساخت ها و سرانه ها با چشم اندازی روشن، برنامه جامعی را ارائه دهند. وی افزود: یکی از مهمترین اقدامات در 
شهرهای البرز، ساماندهی فاضلاب و ایجاد تصفیه خانه ها و محل های ذخیره آب لوکال است. استاندار البرز گفت: اعطای مشوق ها و پروانه های رایگان برای 
ساخت درمانگاه، اماکن ورزشی و … خدمت به مردم شهر محسوب می شود. وی با اشاره به جاده کرج - چالوس افزود: ضرورت دارد در خصوص این محور که 
چهارمین جاده توریستی دنیا محسوب می شود تدابیری اتخاذ شود که علاوه بر ارتقای کیفیت تردد مسافران و ایجاد تسهیلات برای عبور و مرور افراد بومی، 
حفظ، نگهداری، زیباسازی، نظافت و… نیز لحاظ شود. عبداللهی به ضرورت راه اندازی زباله سوز اشاره کرد و گفت: در این راستا باید شوراهای اسلامی شهر در 
استان نهایت همراهی را داشته باشند. وی افزود: در مصوبه سفر اول و دوم رئیس جمهور محترم و همچنین سازمان شهرداری های وزارت کشور، نصب زباله 

سوز برای کلانشهر کرج الزام شده بنابراین شهرداری ها باید با اشراف به اهمیت نصب و راه اندازی این امکان در کمترین زمان ممکن اقدام کنند.
استاندار البرز با اشاره به انتخابات پیش رو گفت: رشد مشارکت مردم استان البرز در انتخابات مجلس شورای اسلامی در دور اول و دور دوم نشان از افزایش 
اعتماد مردم به خدمتگزاران نظام بود. وی افزود: البرز به عنوان ایران کوچک که نماد همگرایی و اتحاد اقوام مختلف ایرانی است باید با شور و شکوه مشارکت 
در کشور بدرخشد. وی افزود: مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در مراسم ۱۴ خرداد امسال از حضور پرشور مردم در پای صندوق های رأی به عنوان مکمل 

قدرشناسی و تشییع باشکوه پیکر رئیس جمهور شهید یاد کردند.


